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 Protokół nr 110/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 grudnia 2021 r. 
 
Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 110 posiedzenie 
Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 
W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Członkowie Zarządu Powiatu: 
Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin Buliński, Skarbnik –  Sebastian Kiński, Sekretarz - 
Ewa Kalisz-Górzkowska. Pan Starosta potwierdził obecność wyżej wymienionych osób. W 
posiedzeniu uczestniczyło 4 Członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. 
Posiedzenie otworzył pan Starosta. 
Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 110 zdalnego posiedzenia Zarządu.   
Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 
on załącznik nr 1. 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.  
 
W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięła udział pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu 
Dróg Powiatowych. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 108/2021, 109/2021. 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 108/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 108/2021 głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,             
M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 109/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 109/2021 głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,             
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się informacją z konsultacji projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/234/2021 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 25 listopada 2021r. w sprawie ustalenia na 2022 rok 
wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie.  
/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że konsultacje odbyły się w dniach od 6.12.2021r. do 
13.12.2021r., nie wpłynęła żadna ankieta. W dniu 13.12.2021r. odbyło się spotkanie z 
organizacjami pozarządowymi, w którym uczestniczył jeden przedstawiciel Rady Organizacji 
Pozarządowych, nie wniósł uwag i pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. Dodała, że 
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powyższa uchwała podlega publikacji i wchodzi w życie po upływie 14 dni od jej ogłoszenia. W 
związku z powyższym pani Robaczewska poprosiła o wykreślenie sformułowania w paragrafie 
3 ustęp 2, że uchwała wejdzie „z mocą obowiązującą od 01 stycznia 2022r”.Poinformowała, że 
wykreślenie zostało skonsultowane z panem Sikorskim - radcą prawnym. Dodała, że jeżeli 
uchwała zostanie opublikowana 17.12.2021r. to wejdzie w życie 01.01.2022r., natomiast jeśli 
się to nie uda to dopiero wejdzie w życie od 03.01.2021r., stad wykreślenie powyższego 
sformułowania. 
Pan Starosta zapytał co nam to prawnie zmieni. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że w tej uchwale zmieniana jest wysokość stawki w 
paragrafie 2 punkt 7 dotyczącej pojazdu przewożącego materiały niebezpieczne -225 zł. 
Stwierdziła, że jest bardzo małe prawdopodobieństwo, żeby w ciągu tych dwu dni taki pojazd 
znalazł się na parkingu Zarządu Dróg Powiatowych. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do informacji z konsultacji. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 2. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/234/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 25 listopada 2021r. w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie 
pojazdów z dróg i ich przechowywanie.  
 
Pan Starosta odczytał poprawiony paragraf 3 ustęp 2 projektu uchwały, który otrzymał 
brzmienie: „ 2. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia”. 
Pan Starosta zapytał panią Robaczewską, kiedy się ukazują przepisy dotyczące stawek. 
Pani Robaczewska odpowiedziała,  że przepisy dotyczące stawek pojawiają się w okolicach 
sierpnia. Dodała, że uchwała podlega konsultacjom społecznym więc cała procedura trwa 
około miesiąca. 
Pan Starosta zaproponował, żeby na przyszłość uchwałę przygotować już na październikowe 
posiedzenie Rady Powiatu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska wylogowała się z posiedzenia/ 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportami o miejscach 
publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów 
Polskich.  
Raporty ZPP stanowią załącznik nr 3. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
                                                                                                             Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                      Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła: Ewelina Kubacka                                                             


